

A l'atenció de l'afiliació i de les treballadores i treballadors dels sectors de CCOO Serveis Catalunya

AUGMENTA EL PERMIS PER NAIXEMENT A 12 SETMANES

Des de l'1 de gener de 2020 el permís per naixement i cura del menor ha augmentat a 12 setmanes per al progenitor diferent a la mare biològica.

Les quatre primeres setmanes seran ininterrompudes, mentre que les vuit setmanes restants es podran gaudir a partir de la sisena setmana després de la data de naixement o adopció legal, i dins el període d'un any. Aquestes vuit setmanes es poden fer de forma continua o interrompuda, sempre que es realitzin per setmanes complertes i amb un preavís de 15 dies naturals.

El permís s'ampliarà en dues setmanes més en cas de discapacitat del nou-nat i per cada fill o filla a partir del segon en parts múltiples (una setmana per a cadascun dels progenitors).

A partir del 2021 la llicència serà de 16 setmanes per als dos progenitors. Les sis primeres setmanes seran ininterrompudes a partir de la data de naixement o adopció i les 10 restants durant el primer any.

Des de CCOO valorem positivament l'avenç en les mesures d'igualtat i corresponsabilitat en la cura dels menors. Aquesta nova mesura ha suposat que a partir del 2021 s'igualaran entre els dos progenitors les setmanes per a l'atenció dels infants. Aquest augment de les setmanes per a la cura dels menors ha de contribuir en la lluita per la igualtat laboral i l'eliminació de les desigualtats per motiu de gènere.

CCOO continuarà defensant que es compleixi la legislació i lluitant per assolir la igualtat real.

Si necessites assessorament pots contactar amb la teva delegada o delegat de CCOO.



AUMENTA EL PERMISO POR NACIMIENTO A 12 SEMANAS

Desde el 1 de enero de 2020 el permiso por nacimiento y cuidado del menor ha aumentado a 12 semanas para el progenitor diferente a la madre biológica.

Las cuatro primeras semanas serán ininterrompidas, mientras que las ocho semanas restantes se podrán disfrutar a partir de la sexta semana después de la fecha de nacimiento o adopción legal, y dentro del periodo de un año. Estas ocho semanas se pueden hacer de forma continua o fragmentada, siempre que se realicen por semanas completas y con un preaviso de 15 días naturales.

El permiso se ampliará en dos semanas más en caso de discapacidad del neonato y por cada hijo o hija a partir del segundo en partos múltiples (una semana para cada uno de los progenitores).

A partir del 2021 la licencia será de 16 semanas para los dos progenitores. Las seis primeras semanas serán ininterrompidas a partir de la fecha de nacimiento o adopción y las 10 restantes durante el primer año.

Desde CCOO valoramos positivamente el avance en las medidas de igualdad y corresponsabilidad en el cuidado de los menores. Esta nueva medida ha supuesto que a partir del 2021 se igualarán entre los dos progenitores las semanas para la atención de los niños y niñas. Este aumento de las semanas para el cuidado de los menores tiene que contribuir a la lucha por la igualdad laboral y la eliminación de las desigualdades por motivo de género.

CCOO continuará defendiendo que se cumpla la legislación y luchando para lograr la igualdad real.

Si necesitas asesoramiento puedes contactar con tu delegada o delegado de CCOO.

**Què has de fer?
Davant:**

el contracte
el conveni
el salari
la jornada
la formació
la categoria
els permisos
les vacances
la conciliació
l'assetjament
la discriminació
la salut laboral
la incapacitat laboral
l'acomiadament
la jubilació



assessorar-te
organitzar-te
participar-hi.

Afília-t'hi!



AMB TU



www.ccoo-serveis.cat

dones.igualtat@serveis.ccoo.cat

CCOO Serveis Catalunya

Via Laietana, 16 – 2a planta
08003 BARCELONA